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Výroční zpráva 2023

Úvod
Výroční zpráva je spolu s hlášením o stavu klubu definována interním předpisem Studentské
unie ČVUT 2023-P2 Výroční zprávy a hlášení o stavu klubu. Tento dokument si klade za cíl
seznámit čtenáře s činností klubu Pod-O-Lee v roce 2023. V průběhu roku klub uspořádal pro
své členy několik zajímavých akcí zaměřených především na kulturní (Mezi Bloky, Akce
Prvák, Podolské Vánoce) a sportovní vyžití (Pod-O-Day, Blokové hry). V následujícím textu
se mimo jiné dočtete i o členské základně klubu a jeho vedení.

Vedení a členové klubu
Předseda: Kateřina Pilná

(Lukáš Novotný do 15.2.2023)
Místopředseda: Vojtěch Halamka

(Jiří Novotný do 15.2.2023)

Celkový počet členů v průběhu roku: 1441
Počet aktivních členů v průběhu roku: 90
Počet členů s odpustkem v průběhu roku: 68
Počet členů představenstva: 11
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Blok A
správce: Karel Mareš

(Lukáš Pavljuk do 1.6.2023)
zástupce správce: Jan Kučera

(Matúš Priščák do 1.6.2023)

Blok B
správce: Luboš Jánský

(Pavel Píchal do 1.6.2023)
zástupce správce: Matyáš Bobek

(Kryštof Šimána do 1.6.2023)

Blok C
správce: Vítek Zapletal
zástupce správce: Jakub Vinklárek

Blok D
správce: David Puchoň

(Mário Alexy do 1.6.2023)
zástupce správce: Mário Alexy

(David Puchoň do 1.6.2023)

Blok E
správce: Petr Šohaj

(Jan Vlk do 1.6.2023)
zástupce správce: Ondřej Palička

(Jan Čeřovský do 1.6.2023)

Blok F
správce: Martin Kuncl

(Štěpán Tichý do 21.2.2023)
zástupce správce: Jan Ošťádal

(Martin Kuncl do 21.2.2023)

Síť
správce: Karel Čtvrtečka
zástupce správce: Jan Mareš

Systémy
správce: Jan Picka
zástupce správce: Karel Mareš

(Dominik Fryč do 13.4.2023)
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Pod-O-Gym
správce: Petr Pham

(Matúš Priščák do 21.9.2023)
zástupce správce: Anna Reidlová

(Petr Pham od 22.5.2023 do 21.9.2023) (František Trefný do 22.5.2023)

PR
správce: Barbora Malá

(Kateřina Pilná do 26.2.2024)
zástupce správce: Zdenka Kabourková

(Hanka Horáková do 26.2.2024)

HR
správce: Michal Jarkovský

(Kateřina Pilná do 26.2.2024)
zástupce správce: Petr Korpas
(Michal Jarkovský 24.2.2023)

Projekty
správce: Anna Pánková

(Kateřina Pilná do 15.2.2023)
zástupce správce: Bára Malá

(Petr Korpas do 15.2.2023)
členové týmu: Ludvík Petr,

Katarína Tomášiková,
Zdenka Kabourková,
Kristýna Mazancová,
Markéta Sokolová
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Místnosti a projekty klubu
● Deskoherna

○ správce: Juraj Pohoriljak
○ zástupce správce: Branislav Belko

● Hudebna
○ správce: Jiří Novotný
○ zástupce správce: Lukáš Pavljuk

● Pod-O-Film
○ správce: Monika Suchomelová

(Klára Šustrová do 7.2.2023) (Jan Čeřovský do 11.10.2023)
● Pod-O-Games

○ správce: Jan Kučera
○ zástupce správce: Pavel Sillinger, Myktybek Apazov

(Klára Šustrová do 8.5.2023)
● Kolárna

○ správce: Jan Mareš
(Matěj Rzehulka do 2.8.2023) (Kateřina Pilná do 26.2.2023)

○ zástupce správce: Vladimír Šnejd, Yaroslav Lobian
(Jan Mareš do 2.8.2023) (Matěj Rzehulka do 24.2.2023)

● Pod-O-Lab
○ správce: Pavel Píchal

(David Puchoň do 21.6.2023)
○ zástupce správce: Michal Novák

(David Puchoň a Dávid Štulajter do 4.9.2023) (Pavel Píchal do
21.6.2023)

○ člen Pod-O-Lab týmu: David Puchoň, Dávid Štulajter, Jakub Wodecki
● PC učebna

○ správce: Martin Kuncl
○ zástupce správce: Kristýna Špedlová

(Kateřina Orságová do 23.8.2023)
● Kolejní skupinka

○ vedoucí: Vojtěch Halamka
○ Herní místnosti

■ správce: David Puchoň
■ správce: Ivana Ferbasová

(Lukáš Pavljuk do 23.10. 2023)
○ Sudovna

■ správce: Jiří Halamka
● Fotokroužek

○ správce: Vítek Zapletal
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Blok A
V březnu proběhla akce Poznej svého správce, která se velmi vydařila. V červnu byl
jmenován nový správce Karel Mareš, který nahradil Lukáše Pavljuka. V tento čas se také
vyskytly problémy s jednou stoupačkou, kvůli čemu proběhlo uzavření tekoucí vody a 2
pokoje byly poškozeny. Dočasné řešení ve formě společných sprch bylo implementováno a
relativně brzy byl problém vyřešen.

V létě probíhaly přípravy na instalaci nových AP na 5. patře, které pak proběhly začátkem
listopadu. V září byli jmenováni 2 noví televizoři (Tomáš Dulava, Leoš Smetana). V říjnu
proběhla opět vydařená poznávačka. Koncem prosince proběhla výměna vikýřových oken na
pátém patře.
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Blok B
Na bloku B jsme se počátkem roku začali potýkat, stejně jako jiné bloky, s nezvaným hostem
v podobě bezdomovce. Ten se na blok opakovaně vracel. Zejména využíval boční únikový
východ, který zůstával otevřený po neoprávněném použití ze strany ubytovaných. V průběhu
měsíců byla na místo opakovaně volána Policie ČR, bohužel bez výsledku. Situace se
vyřešila až v dubnu, kdy si pro něj PČR přijela, a od té doby se nevrátil. V březnu proběhla
společná poznávačka s blokem E, aneb “Akce BÉ”, která byla zároveň rozlučkovou pro
odcházející vedení bloku E. Akce se velmi vydařila.

V květnu proběhly volby na Správce bloku, kterým se od 1. června 2023 stal Luboš Jánský.
Zástupcem správce byl jmenován Matyáš Bobek. Jiné změny v personálním obsazení na
Bloku B za rok 2023 neproběhly. Na konci srpna došlo k porušení vodovodního potrubí ve
stropě nad jednou z buněk. Výsledkem bylo kompletní zničení jednoho pokoje včetně věcí
ubytovaného. Situace byla řešena se SÚZ ČVUT přes jejich pojistku.

V říjnu proběhla “Akce BÉ Vol.2”, kterou jsme navázali na jaro. Opět se nám poznávačka
velmi vydařila a to tak moc, že se účastníci dokonce skládali ještě na jeden sud. Na konci
roku proběhla výměna vikýřových oken na pátém patře bloku.
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Blok C
Celým rokem nás provázely určité problémy s úklidem. V některých měsících větší, v jiných
menší až žádné.

V únoru proběhla obměna WiFi AP na bloku za novější model, a každé patro dostalo jedno
AP navíc - aktuálně jsou tedy tři na každém patře. Objevil se nám také problém s přebýváním
bezdomovce. Ten nás (naštěstí) opustil v dubnu. Během dubna také došlo k poškození výtahu
v takovém rozsahu, že na opravu se čekalo téměř měsíc. V květnu proběhly volby na post
správce bloku, ovšem nedošlo k žádné změně. V červenci proběhla společná grilovačka s
blokem F. Bohužel účast nebyla příliš vysoká, což jde nejspíše na vrub pozdnímu termínu -
mnoho lidí pravděpodobně bylo již pryč z kolejí.

V průběhu celého letního semestru se blok aktivně zapojil do meziblokových her, ve kterých
jsme slavili úspěch v podobě vítězství.

Na podzim se z bloku E přestěhovala staronová televizorka Daniela Kováčiková. V říjnu
proběhla tradiční poznávačka. Byla poměrně vydařená, přestože byla o něco komornější než
v předchozích iteracích této akce.
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Blok D
Na bloku D jsme se po celý rok potýkali s problémy s úklidem ze strany úklidové firmy.
Bohužel nedošlo k žádnému dlouhodobě přijatelnému řešení, a tak tento stav trvá nadále. V
březnu proběhla povedená poznávačka a byl jmenován nový televizor Yaroslav Lobian. Po
květnových volbách nahradil dosavadní zástupce správce bloku David Puchoň Mária
Alexyho na postu správce bloku. Mário se naopak stal zástupcem.

Přes léto SÚZ ČVUT provedl opravy na prvním a druhém patře bloku, zejména vymalování
všech pokojů a výměnu podlah. Po zářijových nástupech jsme do řad televizorů přibrali
Barboru Jonášovou a Tomáše Havla. V říjnu se konala druhá poznávačka, taktéž velmi
povedená. Na konci roku bylo inventarizováno síťové vybavení na bloku.
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Blok E
Po akci “Poznej svého správce” (ve spolupráci s blokem B) byli jmenováni noví televizoři
Anna Pánková a Adam Kolář. Před létem byla odvolána Anna Pánková z důvodu stěhování
na jiný blok. Ve volbách byl zvolen nový správce bloku, Petr Šohaj. Na pozici zástupce pak
byl povolán Ondřej Palička a začátkem zimního semestru byli jmenováni televizoři Jonáš
Franta a Eliška Mouralová. Tou dobou byl též odvolán Adam Kolář z důvodu stěhování z
koleje.

Během celého roku se blok samozřejmě potýkal s problémy v oblasti úklidu ze strany
povolané firmy. Celý rok též provázely i problémy v oblasti údržby, avšak nikdy bez řešení.
Proběhla montáž kabelových lišt a AP v přízemních pokojích. Během léta též došlo k výměně
některých postelí na dolních dvou patrech.

V říjnu se konala další akce “Poznej svého správce” ve spolupráci s blokem B, jakožto revanš
za výše zmíněnou poznávačku. Akce byla velmi povedená, avšak po ní následovaly problémy
s úklidem. Kolektiv na bloku akcí však byl kvalitně stmelen
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Blok F
Začátkem ledna nastoupil nový správce bloku F Martin Kuncl místo Štěpána Tichého a
zároveň na pozici zástupce správce bloku byl jmenován Jan Ošťádal. Dále v průběhu ledna
byl nainstalován automat u vchodových dveří, který byl ale zanedlouho odstraněn kvůli
nesplnění požárních předpisů. V zimních měsících zde byl problém s bezdomovci, kteří se
neustále vraceli a znepříjemňovali život lidem na bloku, a to až do jarních měsíců, i když se
proti nim provedli protiopatření, aby se nemohli dostat na blok, a obyvatelé bloku byly
informováni. Dále se na bloku konala jarní i podzimní poznávačka, grilování mezi blokem C
a F a také se blok F zapojil do konání blokových her. Začátkem jara byl zvolen Martin Kuncl
jako správce bloku F a jeho zástupce byl jmenován Jan Ošťádal. V létě byly provedeny
preventivní postřiky proti hmyzu. V Listopadu začala probíhat rekonstrukce kuchyňky, která
byla dokončena až začátkem roku. Zpoždění nastalo kvůli větším škodám, který bylo nutno
opravit, ale především firmou, která tuto práci měla na starost. V prosinci bylo nutno uzavřít
2 sprchy kvůli nefunkčnosti. Na jaře a na podzim se obyvatelé bloku F nemístně chovali na
toaletách a sprchách. Toto chování bylo vyřešeno domluvou a pravidelnými kontrolami. V
průběhu roku byly pozorovány problémy s úklidovou firmou, kvůli kterým museli být
prováděny kontroly správcem bloku a vyřešilo se to až koncem roku. Během roku byly
jmenováni na pozici Televizora bloku F: Štěpán Pressl, Patrik Vodila a Jan Klivan a zároveň
byl odvolán z pozice televizora Matěj Rzehulka.
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Síť
V průběhu roku jsme primárně pracovali na dokončení přestavby hlavní serverovny na bloku
A. Byla dokončena podlaha a vymalováno. Dále byla přesunuta klimatizace ze staré místnosti
do nové části serverovny. Ke konci roku se nám podařilo serverovnu uvézt do provozu a
přestěhovat veškeré vybavení, které bylo dočasně umístěno na bloku F. Zároveň jsme pořídili
3 nové servery HP DL360 gen9, které nahradily nedostačující virtualizační platformu.

V rámci vylepšení blokových access switchů byly vyměněny supervizory za vyšší variantu a
upgradován firmware. Byly opraveny AP v přízemí bloku E a celkově doladěna wifi na
bloku. V Pod-O-Lab, Pod-O-Games a v zasedací místnosti byly nainstalovány nové switche
kvůli omezení hluku v místnosti. Na bloku A bylo dokončeno pokrytí Wi-Fi na 5.patře. Mezi
bloky A a B byla natažena nová páteřní optická linka.

Z důvodu nevyhovujícího zapojení byla kompletně předělána síťová kabeláž v zasedací
místnosti. Bylo osazeno Wi-Fi AP a kamera.

Systémy
Na začátku roku proběhla změna výše členských příspěvků společně se změnou doby trvání
platebních období. Proběhlo to bez větších problémů.

Za největší úspěch v tomto roce považuji úspěšný vývoj, testování a nasazení platebního
systému pro festival Mezi Bloky. Velmi všem organizátorům ulehčil práci s financemi. Z jeho
provozu vzniklo několik poznatků, které chceme vyřešit do dalšího ročníku festivalu.

Spustili jsme systém pro sledování stavu služeb (Uptime Kuma), který jsme ještě tento rok
začali nahrazovat jiným, rozšířenějším (Prometheus a Grafana). Také jsme získali doménu
podolee.cz, na kterou jsme přesunuli zatím naše hlavní klubové stránky. Začali jsme si hrát s
Kubernetes prostředím. Postupně upravujeme všechny služby co běží na Docker Swarmu,
aby běžely v Kubernetes. S větším nasazením se čeká na více HW, který by nám měl umožnit
produkční nasazení Kubernetes clusteru.

Ke konci roku se začalo s úpravou webových stránek pro Mezi Bloky, byla vylepšna galerie a
seznam lidí, kteří se podílejí na organizaci festivalu. Proběhlo také nasazení image proxy pro
hlavní klubový web. Díky tomu generování nové verze stránek netrvá tak dlouho. V průběhu
roku také proběhly klasické malé úpravy, opravy a aktualizace všech našich systémů a služeb.
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Pod-O-Gym
Nový správce a zástupce

Během září odstoupil ze své pozice správce Matúš Priščák. Na jeho pozici byl zvolen Huu
Petr Pham, který předtím zastával úlohu zástupce správce. Jako nový zástupce správce byla
vybrána Anna Reidlová. Do týmu Pod-O-Gymu na začátku zimního semestru přibyli další
členové, Michaela Rohaľová a Vítek Janáček, ten má nyní na starosti údržbu boulderu.

Úklid

Na začátku roku byly vypozorovány v prostorách posilovny nedostatky v činnosti úklidové
firmy. Svoji nespokojenost jsme začali komunikovat s danou firmou. Na konec jsme se
původní úklidovou firmou rozvázali smlouvu. Novou firmou, která nyní úklid provozuje je
firma (Plural servis) zajišťující úklid v prostorách kolejí Podolí.

Boxovací pytle v tělocvičně

Boxovací pytle umístěné v tělocvičně přenášely dle stížností nájemníka sousedních prostorů
v budově nepříjemný hluk skrze zeď. Pytle byly umístěny na ocelových kotvách na stěně,
která rozděluje prostor Pod-O-Gymu a sousedního provozovatele. Pytle byly ze stěny
odejmuty a přemístěny na stěnu kolmou k původní.

Rekonstrukce tělocvičny

Místnost tělocvičny byla v září nově vymalována. Dolní část stěny byla natřena omyvatelnou
bílou barvou. Na zadní stěnu tělocvičny, kde byly dříve umístěny boxovací pytle, byly
umístěny na konci roku nové žebřiny.

Hospodaření s rozpočtem

Dle rozpočtu bylo nakoupeno nové vybavení. V místnosti pro boulder přibyly nové úchyty. V
hlavní místnosti se vyměnily gumy pro kladky. Pro hlavní místnost byl pořízen stojan na tyče.
V lifterně přibyl věšák na tyče a malé kotouče od 0,5-2,5kg. Dále do tělocvičny byly pořízeny
dvoje nové žebřiny a také nové hrazdy (které v tomto roce ještě nebyly nainstalovány). Také
přibyly v prostorách posilovny drobné pomůcky v podobě masážního válce, expanderů či
pojistek na tyče.
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Akce

Pod-O-Gym tým se podílel na programu akce Prvák. Na této akci probíhala hra, jejímž
smyslem bylo sbírat body na stanovištích rozmístěných po celém areálu kolejí. Před vstupem
do posilovny byly umístěné dvě stanoviště, kde si mohli účastníci hry vyzkoušet komplexní
posilovací cvik (turkish get up) či splnit jednoduchý úkol, a to úklid kotoučů na stojan.

Dále se v prostorách posilovny pořádala akce Podolský benchpress. Tato událost navazuje na
předešlou tradici soutěže, která se pravidelně konala v prostorách bývalé menzy v době před
vypuknutím pandemie.
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Projekty
Během minulého roku jsme pro ubytované připravili řadu zajímavých akcí, což výrazně
obohatilo společenský život na našich kolejí. Tento rok jsme nepřidali žádné nové akce avšak
i přesto se ty stávající těšili úspěchu mezi zúčastněnými.

Podolský Valentýn

Tento rok proběhl již druhý ročník této akce. Akce byla pořádána ve spolupráci s Barem U
Dna v prostorách zmíněné hospody a byla zaměřena jak na nezadané návštěvníky tak i na
páry. Tentokrát byla akce s tématem - Opposite night.
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Blokové hry

Blokové hry jsou akcí, která má obyvatele kolejí připravit na Meziklubové hry pořádané
Studentskou unií ČVUT. Tato akce byla rozdělena na tři etapy při níž mají skupiny
jednotlivých bloků možnost si mezi sebou zasoutěžit ve třech disciplínách (beer pong turnaj,
sportovní turnaj a pubquiz).
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Pod-O-Day

Sportovní den, na který se nám oproti minulému roku podařilo nalákat značný počet
účastníků a společně jsme si užili slunný jarní den v areálu kolejí Podolí. Na začátku proběhl
běžecký závod „Podolská 3K“. Poté proběhl turnaj ve fotbale a ve volejbale, následoval také
turnaj ve streetballu. Na konci jsme podnikli orientační běh po okolí kolejí. Pro účastníky
umístěné na stupínku vítězů byly připraveny medaile, diplomy a hodnotné ceny.
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MEZI BLOKY

Dne 10. května 2023 se v areálu kolejí v pražském Podolí uskutečnil již 16. ročník festivalu
Mezi Bloky. Tradičně i tento rok akci organizovali studenti kolejního klubu Pod-O-Lee.  

Na pódiu vystoupili interpreti Black Spring, Severals, Funky Monx, Goofy Cow, Landless a
na závěr Foggy dude.

V den akce byl připravený bohatý doprovodný program. Návštěvníci se mohli těšit na
simulátor F1, Girl zónou s výrobou květovaných čelenek a další různorodé soutěže.
Organizátoři připravili i chill zónu s vodními dýmkami, kde byla možnost v průběhu festivalu
posedět.

Na festivalu byl i pestrý výběr občerstvení. Návštěvníci se mohli těšit na burger a žebra od
Žebírkova, nebo na tvarohové kuličky s domácí limonádou od Gule foodtrucku. Připravená
nabídka nápojů obsahovala pivo Démon 13° a Rychtář 11°, limonádu, cider, nebo třeba
Redbull.

Akce byla zakončena v budově bývalé menzy Podolí, kde proběhlo Silent Disco.
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Summer party

Letní program pro všechny ty, kteří s námi zůstali na kolejích během letních měsíců. Během
dne jsme organizovali různé venkovní aktivity, včetně střelby z luku, tvorby květinových
čelenek a slackline. K tomu jsme přidali večerní promítání filmu, abychom vytvořili zábavný
a pestrý program pro všechny ubytované, kteří zůstali v letním období na kolejích.

Akce Prvák

Na začátku nového akademického roku následuje tradiční Akce Prvák, během které srdečně
vítáme nové studenty na vysoké škole a seznamujeme je s velkou škálou služeb a místností,
kterých mohou na kolejích využít. V letošním roce jsme přepracovali prezentaci aby byla
přehlednější a kratší. Ubytovaným studentům jsme poskytli průvodce areálem kolejí a v
každé místnosti pro ně připravili zajímavou aktivitu. Tímto novým přístupem jsme umožnili
studentům získat podrobnější informace o každé místnosti a jejím fungování.
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Pod-O-Lee Halloween party

Již třetím rokem proběhla na našich kolejích akce Pod-O-Lee Halloween party. Účast byla
tento rok vysoká i přes to že se překrývala s jinými halloweenskými akcemi. Kromě již
tradiční soutěže o nejlepší kostým proběhl turnaj v beerpongu. Akce se velmi povedla.

Mikuláš

Dvě party o 4-5 lidech prošly za večer všech 6 bloků a ubytovaní, kteří nám přednesli
nějakou básničku, písničku či moudro dostali sladkou odměnu.
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Podolské Vánoce

Před Vánočními prázdninami jsme na kolejích uspořádali příjemnou oslavu Podolských
Vánoc dne 14. prosince večer. K dispozici byly horký čaj, svařené víno a lahodné
občerstvení, včetně klobás a perníčků. V doprovodu vánoční hudby a padajícího sněhu si
návštěvníci mohli ozdobit stromeček, vytvořit si perníčky a zúčastnit se vánočního kvízu.

Deskoherna
Během semestru probíhala pravideln deskohraní a šachový kroužek. Od dubna se rovněž
každý měsíc konaly turnaje v různých hrách. V průběhu léta proběhl generální úklid a
pravidelná deskohraní a šachový kroužek byly obnoveny na začátku semestru. Následně se
opět jednou měsíčně konaly turnaje. Ke konci roku došlo k vyčerpání rozpočtu na občerstvení
a nákup věcí pro Dungeons & Dragons.

Hudebna
V průběhu letního semestru nedošlo k žádné významné události, hudebna byla v rámci
běžného provozu. V létě opět došlo k vytopení přední místnosti, protiopatření zabránili
poškození vybavení či konstrukcí. V listopadu byl do hudebny nainstalován počítač, zatím
bez softwaru na nahrávání a úpravu videí a zvuku. Během prosince proběhl úklid v hudebně a
ve skladu.
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Pod-O-Film
Filmový klub realizoval pravidelné promítání každé úterý. V průběhu akademického roku se
změnila promítací místnost na klubovou místnost Pod-O-Games. Novými správci
Pod-O-Film se stali Barbora Holubcová, Daniel Ptáček a Monika Suchomelová.

Pod-O-Games
O Pod-O-Games byl v průběhu roku normální zájem. Proběhly preventivní postřiky a při té
příležitosti byly provedeny úpravy, nainstalováno nové AP a zprovozněn PlaySeat. Také byl
nouzově zprovozněn Meta Quest 2. Byly zakoupeny nové hry. Proběhly také úspěšné turnaje,
nejzajímavější byl Keep Talking And Nobody Explodes a Tekken 7. Zároveň proběhla
aktualizace Provozního řádu. Rozbil se jeden ovladač k PlayStation 4, oprava v řešení. Byly
získány klíče k záchodu, nutný úklid a zprovoznění. Místnost nově využita pro účely
Pod-O-Film.

Kolárna
V tomto roce proběhlo v kolárně kromě registrace nových členů, půjčování nářadí i mnoho
inovací. Mezi hlavní patří obnova kování zpět na bezpečnostní a vchodových dveří po
vloupání v předchozím roce. Z Bubenečské koleje byly přivezeny již nepotřebné stojany na
kola, díky nimž byla rozšířena kapacita místnosti, která byla na hraně poptávky. Souběžně s
obnovou stojanů proběhla obnova poškozené omítky po zatékání a následné vymalování celé
místnosti. Dále byla také provedena aktualizace provozního řádu.

Pod-O-Lab
Po Novém roce se v obou místnostech provedl úklid, natiskly se nové cedulky pro nově
zvolené a jmenované funkce a nakoupilo se nějaké vybavení, jako například antistatické
podložky na stůl. Následně se připravovaly platební terminály na festival Mezi Bloky a
opravovaly várnice získané po vyřazování vybavení z menzy. Na začátku druhého semestru
proběhla reklamace vadného zdroje a proběhla inventarizace vybavení. Po zapracování
požadavků kladených BOZP ohledně odhalených nosníků topení byly nainstalovány hasicí
přístroje. Rok byl zakončen vytvořením seznamu vybavení a jeho umístění.
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PC učebna
Začátkem roku se situace s tiskárnou začala komplikovat a bylo potřeba ji vyčistit a vyměnit
barvy. To ale nestačilo a tak se koncem roku 2023 rozhodlo, že se v novém roce na to bude
muset najít firma, která tuto tiskárnu opraví.

Během roku byly vytvořeny nové informační papíry tak, aby se zjednodušilo používání PC
učebny novým uživatelům. V březnu byl vytvořen nový provozní řád, v květnu i online
manuál pro tiskárnu a v srpnu nový manuál pro nové správce PC učebny. Během roku
probíhala konstantní registrace nových členů. Bylo zjištěno, že uhnilo okno a bude muset být
provedena jeho výměna, a také že vzduchotechnika PC učebny nefunguje. Oba problémy
byly konzultovány s vedením kolejí a jsou v průběhu nápravy. V květnu byla jmenována
nová zástupkyně PC učebny Kristýna Špedlová a z pozice zástupkyně odešla Kateřina
Orságová.

Kolejní skupinka
Nově nastoupil na roli správce sudovny Jiří Halamka. Během roku se pravidelně půjčovala
sudovna, pípy a gril jak pro akce klubu, tak i pro soukromé akce členů klubu Pod-O-Lee. V
květnu byl vypůjčen kolejní stan a pípa na akci Strojařská grilovačka. Před Akcí Prvák byl
proveden větší úklid místností a proběhla částečná výmalba prostor. Z důvodu úspor se
nepořizovalo žádné nové vybavení, v říjnu byl pouze doplněn sklad o hygienické prostředky.
V sudovně byly podle potřeby používány pohlcovače vlhkosti kvůli plísni ve stěnách, je
plánován nákup prostředku na hubení plísní. Ke konci roku se rozbil radiátor, oprava je v
řešení. Je plánována oprava/výměna uchycení noh u stolů.

Herní místnosti
V kulečníku byla začátkem roku nalepením soklových lišt dokončena výměna podlahy. V
průběhu jara došlo k dvěma závažným porušením provozního řádu, kdy bylo manipulováno
se stoly pro hru. Ty pak musely být znovu vyrovnány. V létě došlo k nainstalování garnýží a
závěsů. Na podzim přibyla do místnosti uzamykatelná skříňka na vybavení.

V místnosti s pingpongem a fotbálkem v květnu došlo k opravě netěsnícího radiátoru. V létě
byly do místnosti nastěhovány palety z bývalého Ega. Ty jsou tam dodnes. Na podzim přibyla
do místnosti uzamykatelná skříňka na vybavení.

V průběhu roku stoupal zájem o výpůjčku obou místnosti. 23. října odstoupil ze své funkce
jeden ze správců Lukáš Pavljuk. Od 1. prosince je novou správkyní Ivana Ferbasová.
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Kufrárna
V rámci fungování místnosti proběhlo legislativní zakotvení využívání a spolu s tím byl
vytvořen nový řád a předávací protokoly. Místnost v roce 2023 přešla nově, oficiálně pod
správu klubu Pod-O-Lee.

Fotokroužek
V první polovině roku byla činnost fotokroužku pozastavena z důvodu nízké účasti. Znovu se
organizace schůzek rozběhla až od října, kdy se povedlo nabrat několik nových fotografů. V
rámci organizace fotokroužku bylo realizováno několik výjezdů, například s nočním focením.

PR
V průběhu roku probíhalo informování ubytovaných o akcích a událostech na kolejích
formou plakátů, a především prostřednictvím sociálních sítí. V souvislosti s aktivitou na
sociálních sítích byly též zveřejňovány fotografie z uplynulých akcí. Probíhala úzká
spolupráce se správcem projektů a s dalšími aktivními členy klubu, jako například
Pod-O-Games nebo Pod-O-Film. Během roku proběhla obměna členů PR týmu.

HR
Během roku proběhl nábor nových členů a byly aktualizovány náborové letáky, zejména tedy
na Akci Prvák a nástupech na koleje. Taktéž se nám podařilo vytvořit interní kalendář a dále
jsme provedli update kontaktní tabulky aktivních členů a soupis zájemců o zapojení se v
klubu Pod-O-Lee. Pro ubytované jsme zařídili přednášku na téma Západní Afrika, která
proběhla dne 5. dubna 2023.
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Závěr
V roce 2023 se kolejní klub Pod-O-Lee chopil iniciativy a uspořádal několik fascinujících
akcí s jediným záměrem – obohatit a rozšířit život obyvatel kolejí Podolí. Ačkoliv jsme se v
tomto období nevrhli do zavádění zcela nových událostí, naše stávající akce si získaly
výrazný ohlas. Úspěšně se nám podařilo udržet aktivní komunitu studentů, kteří sídlí na
kolejích Podolí, a zároveň jsme zvýšili povědomí o činnosti našeho klubu.

Díky úsilí našich členů jsme nadále zdokonalovali klubové místnosti, které nám slouží jako
prostor pro pravidelná setkání členů, plánování turnajů a další zajímavé aktivity. Naše činnost
se stala neodmyslitelnou součástí života na kolejích Podolí, a to díky týmu aktivních členů
klubu Pod-O-Lee.

Oceňujeme každý přínos od našich členů a vyslovujeme jim velký dík za jejich angažovanost.
S nadšením a vírou doufáme, že nám bude i nadále dařit v našich snahách o tvorbu
studentského života a budeme se dále starat o rozvoj naší koleje.

______________________________
Kateřina Pilná

předsedkyně klubu Pod-O-Lee
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